

IMAGENATION PARIS 2025

14-18 NOV 2025 • PARIS PHOTO OFF

This November, as the weekend of Paris Photo transforms the city into a global stage for photography, **ImageNation Paris 2025** invites you to experience photography as a powerful medium for storytelling, memory, and dialogue with **12 international exhibitions across 3 galleries in the Marais**, the most vibrant district of Paris. From intimate narratives, documentary work to fine-art portraiture and polaroid, each exhibition offers a distinct lens on our times.

Ce novembre, alors que le week-end de Paris Photo propulse la capitale au coeur de la scène photographie mondiale, **ImageNation Paris 2025** vous invite à explorer la photographie comme un puissant médium de narration, de mémoire et de dialogue, à travers **12 expositions internationales dans 3 galeries du Marais**, le quartier le plus vibrant de Paris. De l'intimité du récit personnel à la force du travail documentaire, du portrait fine art à la spontanéité du polaroid, chaque exposition offre un regard unique sur notre époque.

Curated by Martin Vegas

PRACTICAL INFORMATION

INFORMATIONS PRATIQUES

14-16 NOV 2025

Galerie Joseph Le Palais • 5 Rue Saint-Merri, 75004 Paris

Vernissage

Friday, November 14th, 6pm

Free admission

Vendredi 14 Novembre, 18h

Entrée gratuite

15-18 NOV 2025

Galerie Joseph Froissart • 7 Rue Froissart, 75003 Paris

Vernissage

Saturday, November 15th, 6pm

Free admission

Samedi 15 Novembre, 18h

Entrée gratuite

15-18 NOV 2025

Galerie Joseph Chapon 17 • 17 Rue Chapon, 75004 Paris

Vernissage

Saturday, November 15th, 6pm

Free admission

Samedi 15 Novembre, 18h

Entrée gratuite